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Rēzeknē 

 
2023.gada 28.decembrī Nr. 24 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:47 
Sēde atklāta plkst. 09:50 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētāja Inta Brence 
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Guna 
Popova, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Guntis 
Rasims, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Zigfrīds 
Lukaševičs. 

Nepiedalās: 
 Deputāti Rita Tērauda un Jānis Freibergs – pamatdarbā. 

Uzaicinātie:  
 Daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra “Vecružina” direktore Liāna Teirumnieka 

(3.§) 
 
Darba kārtībā: 

1. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā. 

2. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā (Pilcenē). 

3. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 
“Vecružina”. 

4. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu N.R. Audriņu pagastā. 

5. Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.M. Viļānos. 

6. Pārskats par pašvaldības palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā un dzīvokļu īri par 
2023.gada 4.ceturksni. 

1.§ 
Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā 

Ziņo Inta Greivule-
Loca: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārējā domes sēdē 
par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Pielikumā ir arī aprēķins. 



Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Jā, aprēķini ir pielikumā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Par sadalījumu? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jā procentuāli, es tā nevaru uzreiz pateikt. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Ir pieaugums, jā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Neliels, bet ir. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Sakarā ar ko? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Sakarā ar algu celšanu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Un viss, jā? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Mobilā brigādē iepriekš bija divas aprūpētājas un šoferis. Tad ar 
01.01.2024. būs viena aprūpētāja. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Jābūt lētākam tad? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Bet, tas ietekmēs vēl izcenojumu no 01.01.2024. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Iepriekšējā aprēķinā nebija iekļauts nolietojums. Tagad ir iekļauts 
nolietojums. Ir precizēts aprēķins. 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Ir precizētas izmaksas. Ne visas izmaksas iepriekšējā aprēķinā tika 
iekļautas, līdz ar to, ka jau tika pateikts, ka varētu būt samazinājums, bet, 
diemžēl tas ir palielinājums. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Felicija 
Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā". 

 
2.§ 

Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā (Pilcenē) 
Ziņo Inta Greivule-
Loca: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā (Pilcenē). 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tā kā šīs pakalpojums vispār netika vēl veikts no gada sākuma, bet tikai 
no maija, līdz ar to, acīmredzot, arī šīs izmaksas tādas, kādas tas ir. 
Nākamgad tas noteikti būs lielākas. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Par aprēķinu, grupu māja: apkure - EUR 5000,00, elektroenerģija - EUR 
3000,00. 



Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jūs bijāt toreiz tur? 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Bet, elektroenerģijas cena tikpat cik apkure... Kur tik daudz 
elektroenerģijas izmanto? 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Grupu māja - tas ir diennakts pakalpojums. Līdz ar to, elektroenerģija 
tiek tērēta ne tikai astoņas stundas diennaktī, bet tērējas vairāk. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Aprīkojums, siltais ūdens boilerim tiek izmantots, un, arī visas pārējas 
iekārtas... 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Virtuves iekārtas arī, žāvētājs. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Gultas arī elektriskas? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Nē, tur ir parastās gultas. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Katrā ziņā tur ir virtuve, ledusskapis, boilers. Tā tas varētu būt. Siltums 
kā tiek nodrošināts? 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Sociālās aprūpes centra katlu māja nodrošina. Iepriekšējā domes sēdē 
tika izskatītas šī pakalpojuma izmaksas. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Ir aprēķināts kopējais patērētais līdzekļu apjoms uz apkuri. Izdalītas, 
konkrēti, grupu mājas apkures izdevumi. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Konkrēti ēkas kvadratūrai, jā? 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Felicija 
Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā 
(Pilcenē)". 

 
3.§ 

Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 
“Vecružina” 

Ziņo Liāna 
Teirumnieka: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo 
pakalpojumu centrā “Vecružina”. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Visiem interesē parasti, kā ir salīdzinoši ar iepriekšējo gadu? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Atelpas brīža pakalpojums palicis lētāks par EUR 47,55. Pusei 
pakalpojumu apmēram tāda paša cena. Lētāk palika mākslas terapeites 
nodarbības, sakarā ar to, ka viņa tiek pieņemta uz darba līguma pamata, 
tāpēc arī uzreiz pakalpojuma izmaksas mazākas. 



Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Respektīvi, pakalpojumi netiks finansēti no valsts, no projekta 
līdzekļiem, tas tagad būs pašvaldības atbildība. Viss ir nodrošināts, 
darbinieki ir. 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Darbinieki ir. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Klienti arī ir. 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Klientus piesaistām, jā. Gaida izcenojumus. Interesējās. Gaida 
informāciju par to, cik maksās pakalpojumi. Nākotnē plānojam 
paplašināties, tāpēc ka tie paši speciālisti apguvuši vēl dažādas 
specialitātes. Tiek plānots, ka no marta mēneša tiks sniegti siltu smilšu 
terapijas pakalpojumi. Iekārta ir uzstādīta par līdzekļiem, kas tika ziedoti 
centram. Ir uzstādīta silto smilšu iekārta, ir iekārtota visa telpa. Drīz 
varēsim piedāvāt karsto akmeņu masāžu, Taizemes masāžu u.c. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Cik cilvēku izmanto tādus pakalpojumus? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Uz doto brīdi pēc projekta tiek piedāvāts pēc saraksta 47 cilvēkiem, 
diemžēl daļa neizmantoja, aktīvi izmantoja 36 klienti. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kāpēc neizmantoja? Pārāk tālu? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Attālums, jā. Pārsvarā izmantoja klienti, kas dzīvo Viļānos, Maltā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Felicija 
Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā 
sociālo pakalpojumu centrā “Vecružina”". 

 
4.§ 

Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu N.R. Audriņu pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu N.R. Audriņu pagastā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vairākās komiteju sēdēs sastopamies ar to, ka ļoti savlaicīgi sākam 
iekļaut rindas kārtībā, vismaz, 1.reģistrā. Vai tā kā nesteidzamies uz 
priekšu? Tas vairāk ir svarīgi Jūsu zināšanai runāt ar klientiem. Deputāti 
sāk satraukties par to, varbūt turpmāk ievērot... 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Tas, kas būs pēc diviem gadiem, tam vēl ilgāks laiks nepieciešams.Bet, 
ja runājam par 2024. gadu, tas ir jāiekļauj tagad, lai apvienību pārvaldēs 
varētu savlaicīgi meklēt iespējamos risinājumus, kur un ko piedāvāt. Ir 
nepieciešams laiks, lai sagatavotu dzīvokli, jo nevar iedot dzīvojamo 
platību, kura neatbilst kritērijiem. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Prasībām, jā. 



Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kādam prasībām? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Apvienību pārvaldēm tiek sūtīta vēstule ar informāciju: ka konkrētam 
bērnam - bārenim ir nepieciešama dzīvojama platība. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Savlaicīgi? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Kā apvienības reaģē? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Kaunatas apvienības pārvalde atbildēja, ka viņu rīcībā brīvas dzīvojamās 
platības nav. Maltas apvienības pārvalde, Nautrēnu apvienības pārvalde 
un Viļānu apvienības pārvalde vēl nav sniegušas atbildi. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Un Dricānu apvienības pārvalde? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Dricānu apvienības pārvaldei vēl nav nosūtīts šīs pieprasījums. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kāds ir vēstules saturs? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Informējam un lūdzam rast iespēju... 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Ja mēneša laikā nesaņēmāt atbildi? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Vēstule tiek sūtīta gan apvienības pārvaldei, gan apvienības pārvaldes 
vadītājam, lai informācija nepazūd. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tas tiek darīts ar mērķi, lai būtu kaut kāda atgriezeniskā saite, lai varētu 
saprast kā tālāk rīkoties. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Izskatās, viss tāpat paliek? 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Šogad neizdevās, kas bija ieplānots. Drīz tiks sagatavoti Maltas 
apvienībā divi vai trīs dzīvokļi, ko jau varētu piedāvāt. Bet, tas tiek veikts 
pašu spēkiem un termiņš nobīdās uz nākamo gadu. Ja runājam par 
darbiem - dzīvokļu sagatavošana izīrēšanai un piedāvāšanai notiek, bet, 
tas nav tāds masveidīgs pasākums, jo, tomēr, tas prasa laiku un resursus. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

32 cilvēki? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

1. kārtas reģistrā 32 cilvēki tagad. Kopā 88 cilvēki šobrīd. Jūs redzējāt 
pārskatā, ka no gada sākumā tika piešķirti 23 dzīvokļi. Izdevās atrast 
dzīvokļus, tie bija sakārtoti un piešķirti 2023. gada laikā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Un 2024. gadā? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Remontē dzīvokli Strūžānos vienai ģimenei ar pieciem bērniem. Un, vēl 
ir divistabu dzīvoklis: viena istabā ir veikts remonts, tā būs piešķirta 
bērnam - bārenim, otro istabu arī plānots piešķirt bērnam - bārenim, 
Strūžānos. Dricānos ir dzīvokļi, kuros ir veikts remonts. Dzīvoklis ir 
piešķirts bārenei ar bērniņu. 



Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Procesā Pušā divi dzīvokļi, tad arī Silmalā tiek gatavots divistabu 
dzīvoklis. Kruķu ciemā bērnam-bārenim tiek rezervēts dzīvoklis, bet, vēl 
nav iesākts darbs, lai sakārtotu dzīvokļi. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Respektīvi, tika sniegta atbilde uz jautājumu, ka personām, vismaz no 
1.reģistra, kuram pienākas dzīvoklis 2024. gadā, tiks nodrošināts? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Cik tas ir iespējams, jā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tad no 1. reģistra cik personām būtu jāpiešķir? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Cik bērnu - bāreņu vispār? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Nē, cik personām līdz 31.12.2024. jāpiešķir? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Pieciem, sešiem bērniem tiek plānots piešķirt. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Plānojiet? Tātad visi saņems. 

Izsaka viedokli Andris 
Stafeckis: 

Dzīvoklis tiek piedāvāts, bet nav garantijas, ka bērns - bārenis to 
izvēlēsies. Viņš var izmantot atteikuma tiesības, ka piemēram: viņš 
nevēlās tur dzīvot vai viņu kaut kas neapmierina. Skaidri apgalvot, ka 
seši bērni - bāreni obligāti šos dzīvokļus saņems, to nevar paredzēt. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Sociālajam dienestam ar konkrētu bērnu - bāreni divus gadus iepriekš, 
pirms pilngadības sasniegšanas, jāuzsāk sarunas. Jautājums ļoti 
vienkāršs - ar cik bāreņiem Jūs šobrīd esat runājuši par dzīvokļu 
nepieciešamību tuvākajā laikā? Vai ar visiem, nosauktajiem pieciem 
bērniem ir veiktas sarunas un, šīs sarunas ir kaut kādā dienesta ziņojumā 
apkopotas? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā, tas ir izdarīts. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tā arī ir atbilde. Tātad, Jums jāsaka: ir pieci pretendenti, no tiem pieciem 
ir veiktas sarunas ar pieciem. No tiem pieciem, kam veiktas sarunas - tik 
un tik pretendēs uz pašvaldības dzīvokļiem. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Ar bērniem - bāreņiem darbs notiek, mani kolēģi to dara uz vietas. Bet, 
dažreiz ir tāda situācija, ka personas var atrasties ārzemēs vai vispār nav 
informācijas par personas atrašanas vietu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Cik šādas savstarpējas komunikācijas Jūs esat iedokumentējuši: ka šādas 
sarunas ir notikušas vai nav notikušas, jo persona nav sasniedzama. Jābūt 
šai institucionālai atmiņai, kas ir dokumentēta, lai darbiniekiem būtu 
pieejama visa aktuāla informācija. Vai šīs sarunas ir iedokumentētas - 
diskusijas: komunikācija ar klientiem vai nē? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Jā, protams, ka ir. Bet, tas ir uz vietas, pagastos. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Nē, dienestā! Nav svarīgi, kur fiziski atrodas. Šai informācijai jābūt 
konsolidētai dienestā, lai dienests var operēt ar situāciju. Jums jābūt 
aktuālākai informācijai par dzīvokļiem! 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Iesniegumi ar sarunas aprakstiem atrodas Rēzeknes novada pašvaldības 
Sociālajā dienestā. 



Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd iet runa par rezumējumu: tik un tik klienti, tāds pieprasījums un 
tāds nodrošinājums būs nepieciešams 2024. gadā. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Visa informācija ir apkopota tabulā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Felicija 
Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu N.R. Audriņu pagastā". 

 
5.§ 

Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.M. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.M. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Felicija 
Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.M. Viļānos". 

 
6.§ 

Pārskats par pašvaldības palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā un dzīvokļu īri par 
2023.gada 4.ceturksni 

Izskatīts. 

Par pašvaldības palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā un dzīvokļu īri par 2023.gada 4.ceturksni. 
 
 
 
Sēde slēgta plkst. 10:24 
 
Sēdes vadītāja, komitejas priekšsēdētāja                                                    Inta Brence 

 

Protokoliste                             Žanna Savčenko 
 


